

## 《单词百科:standardize是什么意思?standardize怎么发音?standardize的解释和用法》

英语单词standardize是什么意思?standardize怎么读?standardize怎么发音?简答网为您整理了standardize的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



### standardize怎么读

standardize的读音:[ ' stænd ə da ɪ z]

### standardize的意思

1、vt.使标准化;用标准校检;

### standardize的近义词

1、even out 变平;(使)平稳, (使)均衡;铲平;

2、**homogenize** vt.使类同;使…均质;

3、**normalize** vt.使正常化;使标准化;

4、**order** n.次序;条理;治安;命令;订货;点菜;付款指令;秩序;阶层; (生物) 目;修会;授勋的人;勋章;社团;汇票;

5、**regiment** n. (军队的) 团;大量的人或物;

## standardize的双语例句

1、Conclusion: It must be necessary to standardize the application of antibacterial drugs.

结论: 必须规范抗菌药物的应用.

2、Objective To standardize the warning languages and the patterns in admonitory plates.

目的使警示标识牌的图案及警示语句达到规范化.

3、To prepare the BOM together with mechanical engineer to standardize the production.

与机械工程师配合编制相应产品应编列材料BOM供生产统一规范.

4、As the world becomes more complex, some things do, of course, standardize and globalize.

随着世界变得日益复杂, 某些事物确实理所当然地规范化和全球化了。

5、To strengthen the financial management and standardize the account the GL.

统一区域整体财务核算的规范性、法性,加强对分公司的财务管理.

6、To strengthen the financial management and standardize the account through the GL.

统一区域整体财务核算的规范性、合法性,加强对分公司的财务管理.

7、We will extend and standardize legal services and provide effective legal aid.

拓展和规范法律服务, 积极开展法律援助。

8、OBJECTIVE : To further standardize oral prescription drug labels in hospital

pharmacy.

目的: 进一步规范医院药房的口服处方药标签.

9、Fourth , we will work to rectify and standardize the real estate market.

是大力整顿和规范房地产市场秩序.

10、Standardize and limit the number of drug concentrations used by the organization.

限定医院内同一药品不同浓度之品项数并订定规范.

11、OBJECTIVE To standardize the management and safety usage of disposable medical articles.

目的为了规范化管理和安全使用一次性医疗用品.

12、She nationality changed it in some way to make It's standardize.

随着客家先民的南迁,这一命名方式被传播到了闽粤赣边的畬族地区.

13、Standardize and limit the number of drug concentrations available in the organization.

限制医院内药物浓缩液的备用量并标准化.

14、Objective To standardize planting technique and improve quality of Radix Angelicae Sinensis.

目的规范当归种植技术、提高当归质量.

15、Efforts to standardize English spellings have not been completely successful.

将英语拼写标准化的努力并不完全成功.

以上是简答网为您整理的standardize怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/standardize>